
Subject: На вниманието на: доцТодор Чобанов, относно- Изменение и допълнение на 
Наредбата за прием на деца в детски градини

Здравейте, г-н Чобанов!

Проблема с липсата на места и преди е съществувал, но тази година близо половината 
деца, кандидатстващи за първа група (набор 2017шд.) останаха без място. Предишните 
години не е имало такава разлика между броя на местата и броя кандидатстващи деца 
(поне за градинските групи в кв. Дружба, р-н Искър, където семейството ми живее от 
години). През 2016, когато голямата ми дъщеря беше първа група за градина, приеха 
всички деца по първо желание. Дори в нейната група имаше 5-6 деца от Младост и 
Слатина. Сега с прибързаното намаляване на броя места по групите се създаде 
изкуствен проблем, който поне при нас го нямаше преди!!! Предлагам да се направи 
всичко в рамките на закона, за да се увеличи възможния прием в градините!

Подкрепям предложената уседналост по квартали. Предлагам да се прави и проверка по 
колко деца от различни семейства има едновременно регистрирани в едно жилище- 
така ще се прекрати практиката с фалшивите адресни карти.

С уважение - Иван Петков!


